

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



S5 2024

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll S5 2024 .pdf

Storlek: 171913 byte

Hashvärde SHA256:

6f76558301affc5080a767915df85ee98aaeb0038fc92167f07e9a371a7de751

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

NICLAS STÖÖK

Signerat med BankID 2024-04-25 11:00 Ref: 5d2ad782-36ac-4258-ae04-d91d45d68dae

TORLEIF ERIKSSON

Signerat med BankID 2024-04-25 09:25 Ref: 7147730f-8450-45c8-8af7-d118ef66cca8

Cecilia Sjölund

Signerat med BankID 2024-04-25 09:20 Ref: c017a7f0-60cd-4a35-9186-1bf90f28fbe3



SSF:s styrelsemöte (S5) 2024

Plats: Östanskär/Teams

Tid: 19 april 2024 klockan 13.00-17.00

Närvarande: Torleif Eriksson, Egon Rongdén, Cecilia Sjölund, Linda Dahlin, Niklas Stöök, Åke Bäckström, Åsa Fjällborg, Anders Tanse, Daniel Wiklund, Tony Björklund (punkt 74 – 77) och Rickard Näslund (punkt 74 – 77)

Protokoll

74 Mötets öppnande

Torleif hälsar oss alla välkomna till dagens möte.

75 Val av justeringsman

Niklas Stöök valdes av mötet för att justera dagens protokoll jämte ordförande.

76 Avels-kommittén om föregående år

Tony informerar om det som står i verksamhetsberättelsen för 2023. Tryckfelsnisse har varit framme, vad det gäller EP som inkommit så är det 2023, inte 2022.

Rickard informerar om verksamhetsberättelsen för 2023.

77 Återkoppling från Projektgruppen Rasdata

Tony har skickade ut en återkoppling till styrelsen 18/4-24 ett material för styrelsen angående hur projektet gått framåt med eventuella förändringar i Rasdata. Tony förklarar vad de har hittat som är problematiskt i programmet och vad som skulle kunna vidareutvecklas för att få ett användarvänligt program.

Projektgruppen fick till uppgift av styrelsen att kolla upp om grund delen på rasdata också bör uppdateras.

Ca 90000 kronor kommer de uppdateringar som önskas göra nu att kosta enligt offert.

78 Anmälan om övriga frågor

- a) Bidrag för patellakontroll i Vemdalen i november
- b) Information från Åsa

79 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes av mötet.

80 Föregående protokoll S4

Mötet beslutar att lägga S4 till handlingarna.

81 Fastställande av skriftliga förfaranden

Inga nya skriftliga förfaranden sedan S4.

82 Fastställande av AU-beslut

Inga nya AU-beslut sedan S4.



83 Åtgärdslista

Åtgärdslistan behandlades av mötet.

84 Ekonomi och medlemsantal

Linda har skickat ut balans och resultat för 2024 och det har ännu inte varit så stora ekonomiska aktiviteter.

Erik har skickat medlemsstatistik till oss i styrelsen, som Torleif går igenom.

85 Statuter på vandringspriserna

Mötet tar upp statuterna och går igenom att statuterna och anser att de fastställda är bra.

Styrelsen kommer att informera även till lokalklubbarna om att man har eget ansvar att anmäla sig för de olika vandringspriserna.

86 Remiss SKK typstadgar

Mötet ajournerar frågan.

87 Övriga frågor

a) Mötet beslutar att bevilja bidrag för veterinär på utställningen i Vemdalen 2024.

Mötet beslutar att trots att ett bidrag gått ut till Riksutställningen i Medelpad som ligger i samma region så godkänner vi detta. Dock måste lokalklubben komma med utläggat innan årsskiftet 2024/2025.

b) Åsa har haft ett möte med Therese Lundin som önskar kliva med i Ståndskalls kommittén. Detta ställer sig styrelsen positiv till.

88 Nästa möte

S6 är konstituerande den 20 april 2024 ca kl 16.00.

89 Avslutning

Torleif tackar för dagens möte

Sekreterare Cecilia Sjölund

Ordförande Torleif Eriksson

Justeringsman Niklas Stöök